《快乐英语》校本课程纲要
一、课程背景
《快乐英语》作为我校的校本课程之一，学校从学生出发，让学生获得现实的、有意义的“成就”。《快乐英语》课程，以尊重学生的意愿为前提，以激发和培养学生学习英语的兴趣为基础，从学生的日常生活入手，创设妙趣横生、鲜活灵动的课堂氛围，通过说、唱、演等多种形式，激发学生开口说英语的欲望，在轻松、愉快的氛围中“习得听说”，从而促进学生英语学科综合素质的全面发展。
二、课程目标
学校快乐英语从内容选择、训练形式上考虑，符合学生认识规律，以口语交际为主线，以学生日常生活学习用语为载体，紧扣学生的实际，学以致用，有较为完整的教学内容和知识达成目标。
1激发学生学习英语的兴趣，培养学生良好的语音、语调、语感。
2.通过听、说、读、写、唱、演、背等多种形式的学习活动，培养学生综合语言应用能力，提高英语综合素质。
3.加强学习策略的培养，提高学生自主学习的能力。
4.为学生参与社会生活打好基础:培养良好的心理素质、思想道德品质;学会共同生活，促进情感和态度的发展，塑造完善的人格，促进学生个性的充分发展，有广泛的兴趣爱好。5.关注学生个体的差异性，以实现每一位学生都能得到充分而全面的发展。
三、课程实施
(一)歌曲教学
1.在每节课中渗透。在每节课的课前欣赏或演唱，以营造英语学习氛围,用反复欣赏、略讲主要词意、逐步跟唱的自然习得形式进行。
2.灵活运用在各个教学环节中。用于学习新内容前营造气氛，在学习新内容后，学生感到疲倦时，用它来调节、放松学生的情绪;下课前用它来巩固，让学生课后还有余音在耳的感觉。3.唱演结合，培养学生艺术气质。鼓励学生试着用旧谱编新歌唱，试着自己编歌吟唱，培养学生的创:新能力，有意识的加强对学生策略的指导。
(二)日常交际用语
日常交际用语紧密联系学生生活，包括衣、食、住、行、游、购等各个方面，内容由易到难。1.在教学中，老师根据教学内容创设情景或带学生到真实情景中学习，融日常用语学习于情景表演之中，让学生在情境中学，在表演中练，在交际活动中用。
2.会话表演分这样三个步骤进行:语言示范性表演，由教师或师生共同完成，要到位，让学生明白;语言巩固性表演,在双人或多人中进行，如大组集体会话竞赛、男女生团体、小组、全班对半等形式鼓励全体学生参与;发展语言的创造性表演，安排在学生已经掌握了-些语言知识的基础上进行，鼓励学生灵活组合，扩展会话。
(三)英语故事和情景剧
在学生反复观看原版英语故事和情景剧的基础之上，教师略讲重点词句，学生朗读操练，复述故事，再模仿表演，最后鼓励学生自由组合进行创造性的课本剧表演。
四.课程评价
(一)教师评价
1教室上课必须有计划、有进度、有教案。
2.教师应该按照学校整体教学计划要求，达到规定课时与教学目标。
3.教师应保存学生在活动中、竞赛中的资料。.
(二)学生评价
1教师根据每个学生参加的学习态度进行评价。可分为“优秀”“良好”“一般”“较差”记录。
2.学生通过竞赛、评比、汇报演出等形式进行展示。
《快乐英语》讲义
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	Step 1: Free talk

   The teacher and the students talk about their winter holidays, etc.

Step 2: Demands in class

The teacher tells the students about the teaching plans and the teaching contents in this subject, and some rules or demands in class.

Step 3: English songs

Teach and learn some English songs:
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目标
	Funny English (I)
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	将下列各句中划线单词的一个字母改变，构成一个新词，然后填入句中空白处，使句子意思完整、正确。 
　　1.Please catch the______，Jenny. 
　　2.Don’t talk with the ______ boy. 
　　3.They often wear skirts in the hot days of the______. 
　　4.Is there a ______ on the ship? I want to buy something. 
　　5.On the way to school the students often ______ hello to each other. 
　　6.Look at the ______ in a white cap, please. 
　　7. “Meet” and “______”have the same sound. 
　　8.If he works hard, he will study English______. 
　　9.Can you ______ this English song? 
　　10.There is a horse in front of the ______ in the picture. 
　　11.There are ten ______ and fifteen women in the room. 
　　12.Can you spell the word“______”？ 
　　13.“______”and“would”are both mood verbs. 
　　14.The______is very bright at night. 
　　15.I______some model planes and you can take one of them. 
　　16.George has two brothers，______. 
　　17.Don’t______，Emma. Your father will say sorry to your teacher. 
　　18.Mike and David ______ singing very much. 
　　19.Kate’s ______like to eat fish and meat. 
　　20.Don’t ______the plate. There is some bread on it.
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目标
	Funny English (II)
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	Answer the questions: 

1. Why are girls afraid of the letter C? 

2. Why is the letter E so important? 

3. Why are the letter G & letter S in "gloves" close to each other? 

4. What letter is an animal? 

5. What letter is a question? 

6. Why is U the jolliest letter? 

7. How do you feel today? 

8. How can you make a rope shorter without cutting or winding it? 

9. Why do people wish for something they haven’t got? 

10. What can you tell from Peter’s record card with extremely poor grades? 

11. What does everybody do at the same time? 

12. What resembles half a pie? 

13. Who works only one day in a year but never gets fired? 

14. When do people have two mouth? 

15. Why do lions eat raw meat? 

16. How many sides does a circle have? 

17. What animal can jump as high as a tree? 

18. How can you be completely sleepless for seven days and still 
lack no rest? 

19. Where was the Declaration of Independence signed? 

20. If you throw a stone into the Red Sea, what will it become? 

21. If two’s company and three’s crowd, what’s four and five? 

22. What falls often but never gets hurt? 

23. How did the pick-pocket spot the plain-clothes cop in his 
woman’s disguise? 

24. Which month has 28 days? 

25. What is it that everyone wants to have and get rid of too? 
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目标
	English Movie: 

Charlie and the Chocolate Factory  (I)
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	Watch the English movie：Charlie and the Chocolate Factory
Step 1: Introduce the movie

Step 2: Introduce the characters in the movie               Step 3: Watch the movie


	教学

目标
	English Movie: 

Charlie and the Chocolate Factory  (I)

                             

	教学

活动

过程
	Go on with the movie.
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	English drama: Snow White (Scene 1)
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	Learn the drama of Snow White (Scene 1)

旁白：Once upon a time, there was a queen. She had a pretty daughter  named Snow White. Soon after the child was born, the queen died. The King married another queen. The stepmother(继母) was very jealous（嫉妒的）. She dressed Snow White in rags（破旧的衣服） and forced （强迫的）her to do the housework all day and all night, such as sweep and mop the floor, do some cleaning, carry water and so on. But Snow White did not mind these. She was always ready to help others, what’s more .She also a member of the Young Volunteers Association.
白雪：hello , everyone ! My name is Snow White. ( Sweep and mop the floor, do some cleaning, carry water and so on.)
皇后：I’m the new queen. I’m very beautiful. You see. If anyone is more beautiful than me, I’ll kill her. I have a magic mirror. If I want to know something, It will tell me surely.
 Now, mirror, mirror, come here!
魔镜：Yes, I’m coming. My Queen ! What do you want to know?
皇后：Mirror, mirror, on the world .Who is the most beautiful of the all?
魔镜：Yes. My Queen! You are beautiful of all, I think .But there is a young lady. She is as white as snow and as red as rose . She is much more beautiful than you.
皇后：She is much more beautiful than me? Who is she? Tell me quickly.
魔镜：Yes. My Queen! She is Snow White.
皇后：Snow White? No, I’m the most beautiful in the world. Oh, hunter, come here!
猎人：Yes. Queen! I’m here now.
皇后：Hunter! Take Snow White to the wild forest to pick some flowers. Find a lonely place and kill her.
猎人：But she is the princess. …
皇后：No, Kill her. Bring her heart to me. I don’t want to see her any longer.
猎人：Yes. Queen!
皇后：Here is a box. You must put her heart in it and bring it to me. Otherwise, I will punish you.
猎人：Yes. Queen!
In the Forest
白雪：( Pick some flowers. ) Oh! How many flowers! How beautiful!
猎人：( Draw his Knife slowly but hesitated(犹豫)  Oh! My God! She is so lovely and pretty! I can’t! I can’t kill her! 
白雪：( Cry exhaustedly)What are you doing? What’s the matter? Why do you kill me? 
猎人：princess! I’m very sorry. Someone wants me to kill you.
白雪：But who?
猎人：The queen.
白雪：The queen! But why?
猎人：You are more beautiful than her. So she wants to kill you.
白雪：My dear hunter. Don’t kill me. I will run into the forest and never come back again.
猎人：Ok. Run away, the poor child. The wild beasts（野兽） will soon eat you.
白雪：Thank you, my dear hunter
旁白：At this time,（放熊的声音） a young bear was running. The hunter shot it and took the heart to the queen. 
In the palace   
猎人：Oh, my dear queen , the heart of Snow White is in the box .

皇后：Ha, Ha. You did a good job. Now no one is more beautiful than me. Oh, hunter . You can go away.

猎人：Yes ,my dear queen!

旁白：Snow White began to run into the wild forest until it was almost evening. She saw a little house.
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	English drama: Snow White (Scene 2)
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	Learn the drama of Snow White (Scene 2 )

In the Forest
白雪：Oh, my God! The queen can’t find me now, I think. How I am tired! How I want to have a rest! Ah, here is a little house, there are seven small beds. They must be the beds of seven children. Here are their names: Doctor, Happy, Sneezy, Sleepy, Bashful, Grumpy, Dopey.  Oh, how I want to sleep!
旁白：When it was dark, the owners of the house came back. They were seven dwarfs(小矮人). They were digging treasure （挖宝）in the mountain.
老学究：I’m the Doctor. I know a lot of things.
开心果：I’m the Happy. I’m the happiest person in the world.
喷嚏精：I’m the Sneezy. If I sneeze（打喷嚏）, the earth will shake（摇动）.
害羞鬼：I’m the Bashful. I’m a shy man.
老顽固：I’m the Grumpy. I’m not so easy to believe a stranger. The next one is Dopey. He can’t talk like us.
老学究：Look, the lamp in our house is on!      开心果：Who is it?
喷嚏精：Perhaps it’s the ghost（鬼）！      瞌睡虫：Let’s go into our house silently.
害羞鬼：Oh, someone has cleaned our house.    老顽固：Perhaps it’s the witch.
旁白：  When Dopey was holding the candle and let the light fall on little snow-white. They all cried out.
老学究：What a lovely child!        开心果：How beautiful!
喷嚏精：Who is she?          瞌睡虫：Don’t wake her up.
害羞鬼：Why is she coming here?           老顽固：Kill her.
白雪：  ( Wake up ) What a nice sleep! Oh, who are you? Oh, I know. You are Doctor, Happy, Sneezy, Sleepy, Bashful, Grumpy and Dopey. 
七矮人：But why are you in our house?
白雪：The queen, my stepmother wants to kill me. So I ran to your house. Don’t drive me away. Let me stay with you.         老学究：If you take care of our house.     

开心果：If you do some cooking for us.        喷嚏精：If you make the beds for us.   瞌睡虫：If you do some washing, you can stay with us.   害羞鬼：But you must be careful.      老顽固：Don’t go out. Don’t let anyone come in. Your stepmother will find you and kill you.      白雪：I know. I know. Thank you.
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	English drama: Snow White (Scene 3)
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	Learn the drama of Snow White (Scene 3)

旁白：From then on, Snow White kept the house. When the seven dwarfs came back, she had everything prepared（她已经准备好一切）. On the other hand, the wicked（邪恶的） queen ，she took out the mirror and asked.
皇后：Mirror, mirror on the world, who is the most beautiful of all?
魔镜： My Queen! You are beautiful. But Snow White is still alive and well. She lives with the seven dwarfs. No one is more beautiful than she.
皇后：No! Snow White must die. I must kill her even if it costs my life.
旁白：The queen made a poisonous(有毒的) perfume and dressed herself like an old woman. She came to the little house .
皇后：Good things to sell. Pretty things to sell. Cheap.  Very cheap.
白雪：Hi, good lady, my good lady. What do you sell?
皇后：Perfume. Very sweet perfume! You can have a taste. This one, please!
白雪：OK! Thank you!            ( Having a small piece, dead )
皇后：Now I’m the most beautiful in the world.
旁白：When the seven dwarfs came from work. They were greatly surprise to see Snow White dead.     七矮人：What’s the matter?           老学究：Snow White is dead.
七矮人：Oh, my God! Who did it? It must be the wicked（邪恶） queen. Now let’s pick some flowers and place around her
旁白：Although Snow White had been dead a long, long time. She looked as if she was living. She looked as white as snow and as red as rose. However, one day, it happened a prince who was dressed formal （正式）clothes came to the seven dwarfs’ house. When he saw Snow White, he fell in love with her.
王子： When I see Snow White, I fall in love with her.?? Could I merry with her ?

七矮人：Ok! Carry Snow White with you to your palace. Be sure to be kind to her. 
旁白：As soon as the prince kissed Snow White, Snow White came to her life
白雪：Oh, my heaven! Where am I? What had happened?
王子：You are with me, my dear. I love you. I love you more than everything in the world. Please be my wife, will you?              白雪：Yes, I will！
七矮人：Oh! Congratulations! Congratulations!
旁白：The prince took Snow White to the palace. Their wedding was held with great show.
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	English song ‘What a wonderful world’
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	Step 1: Enjoy MTV of an English song.

Step 2: Introduce the song and the singer

        Song: What a wonderful world

        Singer: Louise Armstrong

Step 3: Learn the lyrics of the song

Step 4: Watch a video 

       It’s a short play illustrated with the right words of the song.

Step 5: Learn the song following the MTV.

Step 6: Sing the song together or in groups
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目标
	English movie: Fantastic Mr. Fox (I)  
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	Watch the English film ‘Fantastic Mr. Fox’
Step 1: Introduce the film

Step 2: Introduce the characters in the film

Step 3: Watch the film 



	教学

目标
	English movie: Fantastic Mr. Fox (II)    
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过程
	Go on with the film.

	教学

目标
	The Lion King (经典台词)   
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	学习《狮子王》电影中的经典台词：

1. Everything you see exists together in a delicate balance.

　　世界上所有的生命都在微妙的平衡中生存。

2. I laugh in the face of danger.　　越危险就越合我心意。

3. I'm only brave when I have to be. Being brave doesn't mean you go looking for trouble.   

我只是在必要的时候才会勇敢，勇敢并不代表你要到处闯祸。

4. When the world turns its back on you, you turn your back on the world. 　如果这个世界对你不理不睬，你也可以这样对待它。

5. It's like you are back from the dead.像你是死而复生似的。

6. You can't change the past.　　过去的事是不可以改变的。

7. Yes, the past can hurt. But I think you can either run from it or learn from it. 对，过去是痛楚的，但我认为你要么可以逃避，要么可以向它学习。

8. This is my kingdom. If I don't fight for it, who will?

　　这是我的国土，我不为她而战斗，谁为呢？

9. Why should I believe you? Everything you ever told me was a lie. 　　我为何要相信你？你所说的一切都是谎话。

10. I'll make it up to you, I promise. 我会补偿你的，我保证。
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	Funny English (III)
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	一．去掉所给单词中的一个字母，使其成为一个新的单词完成句子。
1. Let's go to school by             . (busy)
2.Where are Tom and Tim            ？(know)
3. Thank you            much!  (every)

4. It’s time            breakfast, children. (four)                         

5. May I have a look at your new             ? (open)

6. Miss Wang has a lovely black               . (coat )

7.             English teacher is from Canada.  (hour )

8. ---Where ’s my new kite ?    ---It’s          the wall. (one)

二．选择题：

1. Who _______ a pet in your class? 

   A. have      B. has         C. is      D. are

2. We ______ any classes today, so we’re free! 

   A. don’t have    B. have no     C. have not   D. aren’t have

3. What ______ the girl _______ in her backpack? 

   A. do, has    B. does, have    C. do, have    D. does, has

三．谜语：

1. How many legs does an ant have? 

2. What flowers have two lips? 



	教学

目标
	Picture story  

      

	教学活动过程
	Enjoy some picture books.

（东方故事娃娃）


	教学

目标
	Final test 

                         

	教学
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过程
	Final test

	教学

目标
	English movie: Charlotte’s Wet (I)
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	Watch the English film ‘Charlotte’s Wet’
Step 1: Introduce the film

Step 2: Introduce the characters in the film

Step 3: Watch the film 



	教学

目标
	English movie: Charlotte’s Wet (II)    

                                 

	教学

活动

过程
	Go on with the film.


